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Abstract (en)
[origin: CN112998574A] A cleaning head of the present invention comprises a wet cleaning device (11), the wet cleaning device (11) comprising a
cleaning liquid reservoir (24); a closing member (31) movable between a closing position, in which the closing member (31) closes a liquid outlet
(28) provided in a lower portion of the cleaning liquid reservoir (24), and a release position, in which the closing member (31) releases the liquid
outlet (28); a lower annular sealing joint (36) configured to prevent cleaning liquid from flowing through the liquid outlet (28) when the closure
member (31) assumes the closed position; and an upper annular seal joint (37) configured to effect a seal by axial contact between a first annular
surface (38) provided on the closure member (31) and a second annular surface (39) provided on the cleaning liquid reservoir (24) when the closure
member (31) assumes the closed position.

Abstract (fr)
La tête de nettoyage comporte un dispositif de nettoyage humide (11) comportant un réservoir de liquide de nettoyage (24) ; un organe d'obturation
(31) mobile entre une position d'obturation dans laquelle l'organe d'obturation (31) obture une sortie de liquide (28) prévue dans une partie inférieure
du réservoir de liquide de nettoyage (24) et une position de libération dans laquelle l'organe d'obturation (31) libère la sortie de liquide (28) ; un
joint d'étanchéité annulaire inférieur (36) configuré pour empêcher un écoulement de liquide de nettoyage à travers la sortie de liquide (28) lorsque
l'organe d'obturation (31) occupe la position d'obturation ; et un joint d'étanchéité annulaire supérieur (37) qui est configuré pour réaliser une
étanchéité, par contact axial, entre une première surface annulaire (38) prévue sur l'organe d'obturation (31) et une deuxième surface annulaire (39)
prévue sur le réservoir de liquide de nettoyage (24) lorsque l'organe d'obturation (31) occupe la position d'obturation.
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